
 

          

 

Møtereferat 
 

Dato:  23.11.2011 

Tidspunkt: 19-20:30 

Sted:  Ymber, Sørkjosen. 

 

Deltagere: 

 Hovedlaget: Elin Kaasen, Ragna Hansen. Torill Aamo, Karl Martin Eriksen, Knut Bach-

Gansmo                                                                                                                          

Gruppene: Odd Hugo Pedersen - ski, Jan Løvlund – orientering, Asbjørn Tretten- 

handball, Stein Erik Lunde- sykkel, Eivind Bergmo- regnskapsfører  

Meldt forfall: Lisbeth Albrigtsen 

 

Saksliste 

 

Sak 32/11. Godkjenning av møteinnkalling og referat forrige møte. 

                Referat og innkalling godkjent. 

 

Sak 33/11. Orientering av gruppene      

Ski:     

 Skal arrangere 2 renn i Saga i desember 

 Aldersbestemte løpere har vært i Levi på treningssamling, juniorer og seniorer har 

vært i Sariselki. 

Handball:    

 Sliter med få nok spillere til aldersbestemte lag som deltar i seriespill. 

 Har vansker med å utarbeide realistisk budsjett da man ikke vet hvor mange                          

lag som  skal delta i seriespill til neste år.          

 Dårlig vedlikehold av idrettshallen er problematisk for handballen. Elin skriver            

brev til kommunen og påpeker manglene i hallen.                      

Sykkel:  

 Tildelte bingoer er arrangert.                    

 Det er ønske om å få lagt ut løypeprofilen til ”Reisadalen opp” på hjemmesida.                         

Vurderer å gå til anskaffelse av elektronisk tidtakingsutstyr.     

O-gruppa :  

     Har arrangert 4 bingoer i høst.  

  Har søkt om tippemidler til resynfaring av Vinnelysløypa.          

 



 

Fotball:     

 A-laget jobber med å skaffe 2 nye trenere, en for spillere i Tromsø og en i 

Nordreisa.                    

 A-lagets kalender er klar for salg.                    

 Flomlysanlegget på stadion er ferdig, det jobbes fortsatt med speakerbua.                   

 

  Hovedlaget:  

 Referat fra styremøter i gruppene skal sendes til hovedlaget og legges                       

ut på idrettslagets hjemmeside.           

 Gruppene bes ferdigstille sine regnskap og budsjett i god tid før årsmøtet i           

hovedlaget.   

 

 Sak 28/11 :  Orientering om lagets økonomi av Eivind Bergmo. 

Nordreisa idrettslagets økonomi er god.  

 Hovedlaget går i balanse.  

 Fotball, både A-laget og aldersbestemt gruppe, har overskudd etter sesongen.  

 Skirgruppa har et stort overskudd etter NNM.   

 Handball har et lite underskudd  

 O-gruppa har et lite underskudd.  

 Sykkelgruppa har et brukbart overskudd. 

 For alle gruppene gjenstår ubetalte kontingenter med kr. 13,950. 

 Idrettslaget har tatt opp et lån kr 910,000 til flomlysanlegget på fotballbanen.  

 Grunnlag for søknad om momskompensasjon for 2010 er kr. 2,100,000 .  

 Gruppene må sørge for at det kommer tydelig frem hva alle regnskapsbilag/ 

fakturaer gjelder.  

 

Sak 35/11.  Klubbutvikling   

Saken tas opp på eget møtet 12. desember kl. 19.   

 

Sak 36/11. Rema 1000. orientering ved Karl M. Eriksen- sak til drøfting.  

Elin og Karl Martin sluttfører saken på vegne av idrettslaget. 

 

Sak 37/11. Sponsoravtale hjemmeside- utforming- hvordan vil vi ha det.                   

 Odd Hugo utarbeider et forslag til hvordan våre sponsorer skal profileres på lagets 

hjemmesider.  

 

Neste møte 12.12.2011  kl.19:00. 

Sekretær: Knut Bach-Gansmo 

Nordreisa IL 


